



請以禱告開始小組,按情況討論當中的問題。在禱告結束之前,請思考最後**三個基本問題**。

經文:

以弗所書 1:4-5; 以賽亞書 52:3; 馬太福音 13:44-46; 馬太福音 13:37-38; 約翰一書 4:19; 羅馬書 8:35-39; 以賽亞書 49:15-16; 約翰一書 3:1

## Talk it Over

- 你如何看自己?你如何定義自己?以弗所書1:4-5:「就如神從創立世界以前,在基督裏揀選了我 們,使我們在他面前成為聖潔,無有瑕疵;又因愛我們,就按着自己意旨所喜悅的,預定我們藉着耶 穌基督得兒子的名分。」經文如何改變你對自己的看法?
- 「上帝揀選你來愛你·祂揀選你進入祂的家。」如果這是你的新身分·你會怎樣回應?我們如何參與 祂的家庭?為甚麼留在祂的家中對我們很重要?
- 「在愛中·上帝給了你選擇愛祂的能力。」愛必須是一種選擇。是甚麼阻礙你選擇去愛上帝作回應?
  關於上帝給了我們愛祂的能力·聖經的應許是甚麼?
- **4.** 「罪使你『毫無價值』·但對上帝來說·你是『無價』的。」我們如何在新的身分中擁抱這份「無 價」?我們如何活出這個「無價」的生命?



三個基本問題

思考一下自己在聽道後的感受,以及如何**聽行合一**!

- 1. 聽了甚麼?這篇講道的哪一點對你帶來最大衝擊?
- 2. 思考一下!這篇講道如何挑戰、改變或確認你的想法?
- 3. 付諸行動!你或你的小組將如何實踐今天所學到的東西?



## Talk it Over Identity Crisis: Chosen to be Loved Pastor Buddy Owens June 14-15, 2025

Open your group in prayer. Feel free to discuss each of the questions provided. Before you close with prayer, take a few minutes to look over the Three Essential Questions toward the end of the document.

Scriptures:

Ephesians 1:4-5; Isaiah 52:3; Matthew 13:44-46; Matthew 13:37-38; 1 John 4:19; Romans 8:35-39; Isaiah 49:15-16; 1 John 3:1

Questions:

- How do you see yourself? How do you define yourself? Ephesians 1:4-5 says, "For he chose us in him before the creation of the world to be holy and blameless in his sight. In love he predestined us to be adopted as his sons through Jesus Christ, in accordance with his pleasure and will." How does this change your view towards yourself?
- 2. "God chose you to love you and He chose you to be in His family." If this is your new identity, how would you response? How to participate in His family? Why it is important for us to stay in His family?
- 3. "In love, God gave you the ability to choose to love Him back." Love must be a choice. What is hindering you to choose to love God back? What is the Bible promise about the ability God gave us to love him back?
- 4. "Sin made you WORTHLESS, but to God you are PRICELESS." How can we embrace "priceless" in the new identity? How can we live out this "priceless" life?



Three Essential Questions:

The following questions are intended to encourage members to consider how they felt and what they can do as a result of hearing the message.

- 1. What did you hear? What point in this message was most impactful for you?
- 2. What do you think? How did this message challenge, change, or affirm your thinking?
- 3. What will you do? How will you or your group put into practice what you've learned today?